
Zápis z výborového zasedáníMSKCHPL z 13. 2. 2023 

Prezence: Beerová Jaromíra, Barešová Veronika, Kubová Jana, Pelčáková 

Martina, Růžičková Jana 

Přizván: Pluhovský Miroslav 

Přítomní byli seznámeni s nahráváním schůze 

Organizační věci klubu a chovu: 

1/ Všechny platby včetně plateb za chovatelský servis musí být prováděny přes 

účet s poznámkou člen/druh platby. Na toto předsedkyně upozorňovala výbor 

MSKCHPLpísemně 2.2.2023 

Pí. Růžičková – zveřejnit opětovně ve Zpravodaji č.2/23 info o těchto platbách, 

stejně jako bylo ve Zpravodaji č.1/23 

2/ Slibovaný zápis pro výbor MSKCHPL z přejímky vrhu od pí. Kubové z prosince 

2022 - dosud  výbor neobdržel. Urgováno na schůzi  9.1. 2023, následně i e-

maily. Nově stanovený termíndodání- IHNED! 

Pro následné přejímky vrhů bude výborMSKCHPL  určovatčlena výboru a 

dalšího člena ve vhodné dojezdové vzdálenosti, s dostatkem chovatelských 

zkušeností, který převezme tento daný vrh. Toto opatření bylo navrženo 

z důvodu úspory  finančníchnákladů. Cestovní náklady jsou mnohdy vyšší než 

částka za přejímku vrhu.   

3/ Veškeré chovatelské věci, vydané krycí listy, hlášené přejímky vrhu, výsledky 

z přejímek vrhů, bude poradkyně chovu výbor průběžně informovat. 

4/ Hotel Medlov na podzimní sraz byl zrušen, zájemci - členové nás informovali 

o možnosti ubytování v chatkách, tyto nám nebyly k ubytování nabídnuty, další 

věcí bylo, že parkoviště bylo nabízeno bezplatně, jindy jako placené. Navíc již 

nyní nutit členy objednávat si podzimní sraz se jeví výboru jako předčasné, 

hotelu jako nutnost 

5/ Facebooková stránka byla spuštěna a vše funguje. 

6/Pí. Barešová informovala o zrušení přihlášky na jarní výstavu a bonitaci jedné 

členky, z důvodu odmítnutí zaslání potřebných dokumentů. Všem členům 



výboru byla předána komunikace mezi paní Barešovou a členkou MSKCHPL. 

Byly vráceny poplatky za výstavu a bonitaci. 

7/ Žádost pí. Koubalové o souhlas/vyjádření ke zkouškám na rozhodčího 

plemene Leonberger. Paní Koubalová zároveň žádá o možnost zúčastnit se 

bonitací, rebonitací, svodů a výstavy CAC pořádané klubem, což opodstatňuje 

svojí žádostí. 

Hlasování: žádost kladně odsouhlasena 5 ti hlasy 

Pí. Koubalová přejde se svým chovem pod náš klub MSKCHPL 

8/ Přihlášky nových pěti členů. O každé přihlášce člena se hlasovalo jednotlivě 

Hlasování:každá přihláška nového člena odsouhlasena 5 ti hlasy 

9/Kárné řízení s paní Kubovou 

Paní Kubové bylo dne 6.2.2023 zasláno Oznámení o zahájení kárného řízení   

a) z důvodu odmítnutí zapsat na krycí list pí. Pelčákové krycího psa Vanitza 

Gentle Giant s odůvodněním, že se jedná o psa, který má v druhé generaci 

fenu Gabi Psia Psota 

Tímto odmítnutím nerespektovala pí. Kubová rozhodnutí výboru z 9.1. 2023, 

kdy výbor zrušil vyloučení 4 generací po Nero a Gabi Psia Psota z chovu 

MSKCHPL 

b) v období od 17.12.2022 do 19.1.2023 s velkým zpožděním, nebo vůbec 

nereagovala na maily ostatních členů výboru, čímž docházelo ke 

komplikacím v chodu klubu 

Paní Kubová se k výše uvedeným bodům měla vyjádřit do 10.2.2023, což 

učinila.  

Podle kárného řádu byl pí. Kubové navržen nejmírnější postih a to napomenutí. 

Hlasování: pro tento návrh hlasovalo 5 členů výboru 

Závěrem byly shrnuty všechny projednané body výborového zasedání a 

uskutečněná hlasování. 

Zapsala Jaromíra Beerová předsedkyně MSKCHPL 


